
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 10. september 2015 stillet følgende 

spørgsmål nr. 158 (alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra May-Britt Kattrup (LA). 

 

Spørgsmål nr. 158:  
”Hvad er ministerens holdning til et øget samarbejde mellem offentlige og private sy-
gehuse, og hvilke initiativer vil ministeren tage på området?” 

 

Svar: 

Regeringen ønsker et stærkt offentligt sundhedsvæsen, og det er en af de fremmeste 

ambitioner for mig som sundhedsminister at gøre vores gode sundhedsværen endnu 

bedre.  

 

Men det vigtigste er ikke, hvor patienterne bliver behandlet, men at de bliver be-

handlet hurtigt, og at behandlingen har en høj faglig kvalitet. Derfor har regeringen 

intet imod, at patienter bliver behandlet på privathospitalerne, hvis bare kvaliteten er 

i orden, og prisen er konkurrencedygtig.  

 

Jeg skal i øvrigt henvise til min besvarelse af dags dato på udvalgets spørgsmål nr. 157 

(alm. del) ligeledes stillet den 10. september 2015 af samme spørger. 

 

 

Med venlig hilsen 
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